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Horten menighetsråd 
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Møteprotokoll  
Horten menighetsråd 
 
Møtedato: 20.03.2025 kl. 18:30 
Møtested: Sentrumskirken 
Arkivsak: 23/03476 
  
Til stede:  Anne-Cathrine Menes Ulvund, Bente Aaland Eckhoff, Trym 

Eggen, Elisabeth Sæthern, Kristina Elisabeth Vogl Berge, Roy 
Rasmussen, Frode Magnar Andersen 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Berit Gundersen 

  
Forfall:  Nell Gaalaas-Hansen, Henrik Berg 
  
  
  
Protokollfører: Trym Eggen 
  
 
SAKSLISTE Side 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 
15/25 NaMu – Klargjøring til menighetsundersøkelsen 2 
16/25 Årsregnskap 2024 2 

17/25 Menighetens årsmøte – gjennomgang og godkjenning av 
årsrapporten 3 

18/25 Søknad om støtte til oppgradering av møterom med TV 4 
19/25 Samlinger menighetsråd og stab 5 
20/25 Misjonsavtale med Himalpartner 6 

21/25 - Diakoni – hva ønsker vi skal skje framover i vår menighet – 
dreining fra eldre 6 

Orienteringssaker 

Eventuelt 
   

 
Horten 25.03.2025 
 
Anne-Cathrine Menes Ulvund Trym Eggen 
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Leder Sekretær 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste-Godkjent 

Godkjenning av protokoll -Godkjent 

 

Saker til behandling 

15/25 NaMu – Klargjøring til menighetsundersøkelsen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 15/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Lister over deltakere fra tidligere og forslag om nye 
Forberedelser til gjennomføringen av undersøkelsen 
Informasjon ut til menigheten 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Tilleggsnavn til NaMu lista, skal føres inn: 
Frode Magnar lager et regneark og registrerer hvem som svarer på undersøkelsen 
slik at det er lagret for senere. 
Frode og Roy jobber videre med listene og gjøres klar for utsending av 
undersøkelsen.  
 

 

 

 

 
16/25 Årsregnskap 2024 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 16/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det vedlagte årsregnskapet for 2024 skal godkjennes av menighetsrådet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Årsregnskapet for 2024 er godkjent 
 
Møtebehandling 

 
 
Vedtak  

Årsregnskapet for 2024 godkjennes 
 
 
 

 

 

 

 
17/25 Menighetens årsmøte – gjennomgang og godkjenning av 
årsrapporten 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 17/25 

 
 
 
 
Saksorientering 

o Kirkelig undervisning og læring 
o Jul på Karljohansvern 
o Musikk og Diakoni 
o Diakoni 
o Kirkemusikk 
o Menighetspleien 
o NaMu 
o Gudstjenesteliv 
o Regnskap 
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Forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Årsrapporten vedtas med de forandringer som ble gjort underveis i møtet. I tillegg 
inkluderes driftsregnskapet i årsrapporten. Driftsregnskapet skal ligge ved rapporten 
hvert år. 
 

 

 

 

 
18/25 Søknad om støtte til oppgradering av møterom med TV 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 18/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Fra kirkevergen: Fellesrådet har gått til innkjøp av en tv med kamera og mikrofon 
som vi har plassert i møterommet Kirkestua i Sentrumskirken. Det er dette 
møterommet som også Horten menighetsråd bruker til sine møter. Tanken bak dette 
innkjøpet er at dette flotte rommet skal bli enda bedre egnet til å ha møter. Rommet 
blir oppvarmet hver dag, så det er lurt å bruke det mest mulig for å spare strøm på 
oppvarming av Ungdomssalen, Peisestua osv. 
  
Med det nye utstyret er det svært enkelt å bruke tv til å presentere sakliste, bilder og 
andre dokumenter i forbindelse med møter man har. Med kamera og mikrofon har 
også rommet blitt svært godt egnet til å gjennomføre møter der enkelte deltar på 
Teams, som for eksempel når Horten menighetsråd har møter med veilederen for 
menighetsprosjektet sitt. Skjermen 75 tommer og er så pass stor at dokumenter som 
vises på skjermen blir lette å lese.  
  
I dag gjennomførte vi et Teams-møte med en leverandør vi samarbeider med, og 
utstyret fungerte perfekt til formålet. Det vi må se på er å få til litt bedre muligheter for 
skjerming av vinduene i rommet slik at det ikke påvirker bildet på skjermen. På 
kveldstid vil ikke dette være noe problem. 
  
Siden både fellesrådet og menighetsrådet får glede av dette innkjøpet så er vi så 
frimodige at vi spør om Horten menighetsråd kan tenke seg å være med på en spleis 
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på finansieringen av utstyret. Kostnaden på innkjøpet beløper seg på ca kr 14.000 
totalt. 
  
Vi håper dere kan se på saken i neste menighetsrådsmøte 😊 
 
Svein Kåre Johansen 
Kirkeverge 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Menighetsrådet dekker halvparten av kostnaden med anskaffelsen av skjermen, kr 
7000,- 
 

 

 

 

 
19/25 Samlinger menighetsråd og stab 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 19/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det skal være en samling i juni og en i oktober med stab og menighetsråd, og det må 
settes dato for disse. 
 
Forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Samlinger for menighetsråd og stab berammes til Menighetsrådsmøtet 10/6 og til 
helgen 24-25/10 
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[Lagre vedtak]  

 

 

 
20/25 Misjonsavtale med Himalpartner 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 20/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Avtalen har vart i 2 år og begrunnelsen for at vi valgte Himalpartner denne gangen 
var at de hadde opplegg som passa alle aldersgrupper når det gjaldt å bli kjent med 
prosjektet, og at vi mener at den jobben de gjør i Nepal blant psykisk syke, og det 
opplegget de har for å få unge mennesker gjennom skolegang, som fører til jobb, var 
rett for oss. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
 Vi forlenger avtalen – lager en avtale for 4 år 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Vi forlenger avtalen – lager en avtale for 4 år 
 

 

 

 
21/25 - Diakoni – hva ønsker vi skal skje framover i vår menighet – 
dreining fra eldre 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Horten menighetsråd 20.03.2025 21/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vi går gjennom det som foreligger av planer og tenker veien videre 
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Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 

Vi gikk raskt gjennom diakoniplanen for å bli litt kjent med hva den inneholder og 
snakket om hva som er viktig å ha fokus på, når vi skal gå gjennom den på nytt i 
neste møte, hvor også diakonen er til stede. Vi kom da fram til noen punkter vi må ha 
fokus på videre. 
 
 
Vedtak  

Menighetsrådet ønsker å holde fram fire punkter når vi drøfter diakoniplanen videre 
1. Institusjoner i tilknytning til musikk/diakoni 
2. Ungdom i drift (flytsonen) 
3. Lede arbeid med frivillighet 
4. Forme nettverk med ander organisasjoner 

 
Diakon Anders Ottersen kommer til neste menighetsrådsmøte 
 

 

 

 

 
Orienteringssaker 

• Kirkens SOS årsmøte 31/3, menighetsrådet er invitert 
• Invitasjon fra Bjørg Else: Menighetsrådet inviteres på kveldsmat i Rybergs 

gate 7, 2/4 kl19. Påmelding til Anne-Cathrine 
• Orientering om misjonsutvalgets arbeid for å støtte Himalpartner: Det har vært 

to møter, planlegging fortsetter i regi av denne gruppen. 
• AU har vedtatt at menighetsrådet står som medarrangør med menighetspleien 

til konserten «Fra Alf til Åge» som Anne Karine Jordsmyr og Marianne Søraa 
holder i Sentrumskirken tirsdag 25.3.25 

 
Eventuelt 


